
Title (en)
Lifting and transporting device for patients.

Title (de)
Hebe- und Transportvorrichtung für Kranke.

Title (fr)
Dispositif de levage et de transport pour malades.

Publication
EP 0400664 A1 19901205 (DE)

Application
EP 90110450 A 19900601

Priority
DE 8906752 U 19890602

Abstract (en)
A lifting and transporting device for patients or handicapped persons has a supporting device (17) adjustably attached to a base part (1). The base
part (1) is mobile, and a crane jib (9) projects freely from the base part (1) and can be pivoted about a vertical axis in a vertically adjustable manner.
The supporting device (17) is pivotable about a vertical axis and attached to the front end of the crane jib (9, 14). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Hebe- und Transportvorrichtung für Kranke oder Behinderte mit einer an einem Basisteil (1) verstellbar befestigten Trageinrichtung (17), ist das
Basisteil (1) verfahrbar, und von dem Basisteil (1) kragt ein Kranarm (9) frei aus, der höhenverstellbar um eine vertikale Achse schwenkbar ist. Die
Trageinrichtung (17) ist um eine vertikale Achse schwenkbar und am vorderen Ende des Kranarmes (9,14) befestigt.
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